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Zápis o zasedání Statutárního orgánu ČsOL 
dne 3. ledna 2017 

 

Přítomní: 

Členové SO: br. Pavel Budinský, br. Tichomir Mirkovič 

Pracovní skupina SO: p. Milan Kreisinger, br. Jiří Charfreitag, br. František Bobek, 
br. Jiří Filip, ses. Marcela Ludvíková, br. Pavel Skácel. 
 

ad 1) Zahájení 
Br. Pavel Budinský přivítal přítomné a zahájil jednání SO ČsOL v 14:55 hod. 
 

ad 2) Schválení hostů 
Hosté nejsou jednání SO ČsOL přítomni. 
 

ad 3) Schválení programu 
Informace: Br. Pavel Budinský přednesl návrh programu jednání SO ČsOL. 
 
Návrh programu 

1. Zahájení 
2. Schválení hostů 
3. Schválení programu 
4. Správa nemovitosti 
5. Ekonomická situace 

a) Stav účtů 
b) Pracovní smlouvy PoVV 

6. Projekty 
a) Zámeček 
b) PoVV 
c) Projekt Orlík 

7. Pomník Dačice 
8. Žádost jednoty Nový Jičín 
9. Výběrová řízení 
10. Rozšíření pracovní skupiny SO ČsOL 
11. Různé 

a) Přehled přítomnosti PRV ČsOL 
b) Architektonická studie Praha 2 
c) Sídlo spolků 

12. Pozvánky 
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13. Pošta 
14. Závěr 
Br. Tichomir Mirkovič navrhl rozšířit program jednání o bod „Rozšíření 

pracovní skupiny SO ČsOL“ – bod č. 10. 
Usnesení: SO ČsOL schvaluje program zasedání. 
Hlasování: 2 – 0 – 0 
 
ad 4) Správa nemovitosti 

a) Divadélko 
Pan Milan Kreisinger informoval o průběhu oprav v Divadélku, které 
probíhají v souladu s harmonogramem oprav. 

Usnesení: SO ČsOL bere informaci na vědomí. 
Hlasování: 2 – 0 – 0 

b) Nákladní výtah 
Pan Milan Kreisinger sdělil, že v průběhu tohoto týdne zašle harmonogram 
opravy nákladního výtahu. 

Usnesení: SO ČsOL bere informaci na vědomí. 
Hlasování: 2 – 0 – 0 
 
ad 5) Ekonomická situace 

a) Stav účtů 
Br. Milan Mojžíš předložil aktuální stav účtů ČsOL ke dni 3. 1. 2017. 
Informoval, že splňujeme čerpání rozpočtu i předpoklady schválené na 
jednání RV ČsOL. Předpokládané vstupy rozpočtu se podařilo splnit. 

Usnesení: SO ČsOL bere stav účtů na vědomí. SO ČsOL bere na vědomí splnění 
úkolů a ukládá informovat PRV ČsOL. 
Hlasování: 2 – 0 – 0 

b) Pracovní smlouvy 
Br. Pavel Skácel předložil k podpisu schválené pracovní smlouvy pro 
PoVV. Po ukončení dotačního řízení bude předložena nová organizační 
struktura projektu. 

Usnesení: SO ČsOL bere informaci na vědomí. 
Hlasování: 2 – 0 – 0 
 
ad 6) Projekty 

a) Zámeček 
Br. Pavel Bobek informoval o včerejším společném zasedání komise pro 
Zámeček, kde byla probírána další spolupráce jednotlivých subjektů. 
Br. Pavel Budinský informoval SO ČsOL o uvolnění z Motola br. Viktora 
Šinkovce, aby pomohl projektu Zámeček s výběrovým řízením na projekt 
oprav a administrativní činnosti. Br. Pavel Bobek informoval o letošních 
změnách vzpomínkové akce „SILVER A v paměti tří generací“. 

Usnesení: SO ČsOL bere informace na vědomí, schvaluje uspořádání pietní 
vzpomínky k výročí seskoku parašutistů SILVER A do protektorátu. SO ČsOL 
schvaluje uzavření dohody o pracovní činnosti na projektového manažera 
projektu Zámeček s br. Viktorem Šinkovcem. 
Hlasování: 2 – 0 – 0 
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b) PoVV 
Br. Pavel Skácel informoval o zahájení projektu PoVV v základním režimu. 
Dále informoval o připravované oslavě 100. narozenin jednoho 
z posledních účastníků bitvy u Tobruku br. Juraje Strausse a požádal o 
zabezpečení důstojné účasti představitelů ČsOL. 
Br. Pavel Skácel na závěr shrnul důstojný průběh pohřbu br. Immricha 
Gablecha. 

Usnesení: SO ČsOL bere informace na vědomí a ukládá zakoupení dárku pro 
br. Juraje Strausse. 
Hlasování: 2 – 0 – 0 

c) Projekt Orlík 
Br. Jiří Charfreitag informoval o podání objednávky na opravu lokomotivy 
v DKV Praha. 

Usnesení: SO ČsOL bere informace na vědomí a ukládá br. Jiřímu 
Charfreitagovi připravit smlouvu na rekonstrukci. 
Hlasování: 2 – 0 – 0 
 
ad 7) Pomník Dačice 
Br. Pavel Budinský seznámil členy SO ČsOL s odpovědí starosty města Dačice na 
dopis k přesunu pomníku padlým v 1. světové válce. 
Usnesení: SO ČsOL bere informace na vědomí a ukládá připravit 
memorandum o vzájemné spolupráci s městem Dačice. 
Hlasování: 2 – 0 – 0 
 
ad 8) Žádost jednoty Nový Jičín 
Br. Pavel Budinský přednesl žádost jednoty Nový Jičín o prodloužení termínu 
doručení dokumentů ke stavu členské základny a předání členských odznaků. 
Usnesení: SO ČsOL schvaluje žádost jednoty Nový Jičín. 
Hlasování: 2 – 0 – 0 
 
ad 9) Výběrová řízení 

V uplynulém období neproběhla žádná výběrová řízení. 
 
ad 10) Rozšíření pracovní skupiny SO ČsOL 

Br. Tichomir Mirkovič navrhl rozšíření pracovní skupiny SO ČsOL o br. 
Jaroslava Syrového, který se pravidelně zúčastňuje jednání SO ČsOL jako host. 
Usnesení: SO ČsOL schvaluje rozšíření pracovní skupiny SO o br. Jaroslava 
Syrového. 
Hlasování: 2 – 0 – 0 
 
ad 11) Různé 

a) Přehled přítomnosti PRV ČsOL 
Br. Tichomir Mirkovič požádal o vytvoření přehledu přítomnosti členů 
PRV ČsOL. 

Usnesení: SO ČsOL ukládá sekretariátu zpracovat přehled přítomnosti členů 
PRV ČsOL a předložit na další jednání PRV ČsOL. 
Hlasování: 2 – 0 – 0 
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b) Architektonická studie Praha 2 
Br. Jiří Filip informoval o novém termínu otevírání nabídek k rekonstrukci 
parteru – 17. 1. 2017 ve 13:00 hod. 

Usnesení: SO ČsOL ukládá br. Tichomiru Mirkovičovi a br. Jiřímu Filipovi účast 
při otevírání a hodnocení nabídek. 
Hlasování: 2 – 0 – 0 

c) Sídlo spolků 
Br. Jiří Filip informoval, že do konce roku 2016 eviduje sekretariát 2 
žádosti spolků o umístění sídla v hotelu Legie (SVV a SČVP – schváleno 
PRV ČsOL). Dále informoval, že nebyla doručena žádost spolku 
„Československý legionář“ o prodloužení sídla spolku v hotelu Legie. 

Usnesení: SO ČsOL ukládá br. Miloši Borovičkovi zrušit sídlo spolku 
„Československý legionář“ v hotelu Legie a informovat na dalším jednání PRV 
ČsOL. 
Hlasování: 2 – 0 – 0 
 
ad 12) Pozvánky 
Rozděleny. 
 
ad 13) Pošta 
Vyřízena. 
 
ad 14) Závěr 
Br. Pavel Budinský poděkoval všem přítomným a ukončil jednání v 15:50 hod. 

 

 

 

Zapsala: ses. Marcela Ludvíková 

Schválil: br. Jiří Filip 


